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نوری: 
 ذوب آهن 

 هفته به هفته 
بهتر می شود 

  تیم ملی کشتی 
یک ماه بدون سرمربی! 

ایسنا: تورنمنت کشتی آزاد رنکینگ دار 
اتحادیه جهانی کشتی روزهای ۱۲ تا ۱۶ بهمن 
ماه در شهر زاگرب کرواسی برگزار می شود که 
تیم ایران با ۶ چهره شاخص خود به این مسابقات 
می رود، اما اردوهای تیم ملی در حالی برگزار 
می شود که پژمان درستکار سرمربی تیم ملی 
کشتی آزاد حدود یک ماه است در ایران حضور 
ندارد و اردوی تیم ملی و همچنین مسابقات 
قهرمانی کشور بزرگسالان نیز که یکی از مراحل 
انتخابی تیم ملی است با غیبت درستکار همراه 
بود. در این رابطه رئیس فدراسیون کشتی اعلام 
کرده درستکار مرخصی بدون حقوق گرفته 
است. با این شرایط مشخص نیست، سرمربی 
تیم ملی کشتی آزاد که در آمریکا بسر می برد، 
از آنجا به تیم ملی ملحق می شود یا کشتی گیران 
بدون سرمربی در این رویداد نسبتا مهم شرکت 
خواهند کرد. پیش از این از سوی فدراسیون 
کشتی نام درستکار و احسان امینی به عنوان کادر 
فنی ایران در این مسابقات اعلام شده بود اما با 
اعزام اباذر اسلامی به عنوان دیگر عضو کادر فنی، 
احتمال غیبت درستکار در این تورنمنت بیشتر 

قوت می گیرد. 

خارجازمستطیلسبز

 جوکوویچ مثل رئال مادرید 
مربی نواک جوکوویچ ذهنیت این تنیسور 
صرب را با باشگاه رئال مادرید مقایسه کرد. به 
گزارش تایمز، نواک جوکوویچ پس از قهرمانی 
در اپن استرالیا، به دنبال رکوردهایی برای 
جاودانگی در دنیای تنیس است. او برای رقبای 
خود نادال و آلکاراس خط و نشان کشید و 
نشان داد که بار دیگر همان جوکوویچِ آماده 
است.  مربی نواک جوکوویچ او را رئال مادرید 
دنیای تنیس می داند و می گوید نواک مثل رئال 
مادرید عطش سیری ناپذیر برای قهرمانی دارد. 
گوران ایوانیشویچ شکی ندارد که جوکوویچ از 

تمام ستارگان دیگر پیشی گرفته است. 

خبـــــر

شرایط نامناسب مهاجم تیم ملی در لورکوزن 

انتقال »آزمون« به ترکیه؛ واقعیت یا شایعه؟!

سالپنجم
شماره1483

آرمان ملی:  سردار آزمون مهاجم تیم ملی کشورمان که 
پس از انتقال به باشگاه لورکوزن نتوانست موفقیت های خود 
را در زنیت تکرار کند نسبت به اخبار این روزهای فوتبال 

واکنش نشان داد. 
  انتقال 

 بهمن ماه سال گذشته سردار آزمون، مهاجم تیم ملی 
فوتبال ایران و باشگاه زنیت سن پترزبورگ پس از کش و 
قوس های فراوان با قراردادی پنج ساله به بایر لورکوزن 
پیوست. خبرگزاری تاس در این خصوص نوشت:  سردار 
آزمون، مهاجم ایرانی باشگاه زنیت، از سطح لیگ برتر روسیه 
پیشی گرفته است، اما بازیکنان لورکوزن آلمان که او از فصل 
جدید در آن بازی خواهد کرد، قوی تر از تیم فعلی او نیستند. 
این نظر توسط رینات بیلیالتدینوف سرمربی سابق آزمون 
در روبین کازان به تاس بیان شد. لورکوزن در ۲۲ ژانویه از 
امضای قرارداد با آزمون خبر داد. قرارداد باشگاه لورکوزن و 
مهاجم ۲۷ ساله ایرانی از فصل ۲۳-۲۰۲۲ اجرایی و تا پایان 
فصل ۲۷-۲۰۲۶ محاسبه خواهد شد. بیلیاتدینوف گفت: به 
نظر می رسد که او از سطح لیگ روسیه پیشی گرفته است، اما 
من فکر نمی کنم که در لورکوزن هم تیمی های قوی تری از 
زنیت داشته باشد.  بایر -  یک تیم قوی است و بازیکنان تقریبا 
سطح خوبی در این تیم وجود دارد.  در ۲۷ سالگی وقتش بود 
به تیم دیگری برود، این آخرین قرارداد بزرگ اوست که بعد 
از آن یا می تواند جلوتر برود یا به شکلی به روسیه برگردد، 
دیدن او در آلمان جالب خواهد بود. سرمربی سابق روبین 
گفت: او درک خوبی از بازیکنان دارد و زمان مناسبی را برای 
تغییر لیگ خود انتخاب کرده است.  در فوتبال آلمان، نیاز به 
تطبیق خواهد بود، اما او دیگر یک پسر نیست، همان طور که 

از همکاری با هم یاد می کنم، بلکه مردی است که چیزهای 
زیادی در فوتبال می فهمد. در آلمان، سبک کمی متفاوت 
است. آزمون ۲۷ سال سن دارد و از سال ۲۰۱۹ برای زنیت 
بازی می کند. این مهاجم در ترکیب این تیم سه بار قهرمان 
روسیه، دو بار قهرمان سوپرکاپ و یک بار قهرمان جام 
حذفی روسیه شد. وی در مجموع ۱۰۴ بازی برای این 
باشگاه انجام داد و ۶۲ گل به ثمر رساند و ۲۳ پاس گل داد. 
آزمون همچنین برای کازان و روستوف بازی کرد. در فصل 
۲۰-۲۰۱۹ این مهاجم با به ثمر رساندن ۱۷ گل بهترین 
گلزن مسابقات قهرمانی کشور روسیه شد. آزمون در تیم ملی 
ایران ۶۰ بازی انجام داده و ۳۹ گل به ثمر رسانده است. 
مهاجم ایرانی در مجموع ۲۰۸ بازی در مسابقات قهرمانی 
روسیه انجام داد که در آن ۸۵ گل به ثمر رساند. بر اساس این 
شاخص، آزمون با واگنر لاو برزیلی که در ۱۷۱ بازی به همین 
تعداد گل به ثمر رسانده، در جایگاه اول فهرست بهترین 
گلزنان خارجی است. مهاجم زنیت برای اینکه به تنهایی 
در صدر این لیست قرار بگیرد، باید حداقل یک گل در ۱۲ 
دیدار باقی مانده لیگ برتر به ثمر برساند. سردار آزمون خود 
نیز درباره این انتقال گفت:  بایر ترکیب بسیار خوبی دارد، من 
مدت زیادی است که باشگاه را دنبال می کنم و از نحوه بازی 
این تیم خوشحالم. به زودی می توانم در بوندسلیگا بازی کنم. 

برای من فوق العاده هیجان انگیز است. 
  شایعات؟!

اکنون اخباری درخصوص احتمال جدایی سردار و پیوستن 
به تیم گالاتاسرای در رسانه ها منتشر شده است. نشریه کیکر 
در گزارشی از بازار نقل و انتقالات بایر لورکوزن نوشت که 
این تیم آماده فروش آزمون است و درها برای فروش این 

ستاره ایرانی باز شده است. پیش از انتشار این خبر توسط 
کیکر، نشریه های کشور ترکیه نیز از علاقه گالاتاسرای به 
سردار خبر داده بودند. روزنامه تقویم ترکیه با انتشار خبری 
در این خصوص نوشت: سردار آزمون کاندیدای شگفتی ساز 
خط حمله گالاتاسرای! چشم ها به اوکان بوروک )سرمربی 
گالاتاسرای( دوخته شده است. این روزنامه اضافه کرد: 
سردار آزمون آخرین نامی است که در دستور کار گالاتاسرای 
قرار گرفته که قصد دارد خط حمله تیم را تقویت کند. در 
انتظار تصمیم اوکان بوروک برای ستاره ایرانی هستیم. 
تقویم همچنین نوشته است: گالاتاسرای که در این فصل 
به نتیجه ای جز قهرمانی در سوپرلیگ فکر نمی کند، در حال 
انجام کارهای فشرده برای تقویت خود است. نام بازیکنان 
زیادی برای پیوستن به گالاتاسرای مطرح شد که آخرین 
نام پیشنهادی، سردار آزمون، مهاجم بایرلورکوزن، ملقب 
به مسی ایرانی بوده است. تقویم نوشته که همه چیز به 
نظر سرمربی گالاتاسرای بستگی دارد: به دلیل جدایی های 
احتمالی در بازار نقل و انتقالات، اوکان بوروک می خواهد 
خط حمله تیم را تقویت کند و نظر او برای ستاره ۲۸ ساله 
ایرانی تعیین کننده خواهد بود. این مهاجم که تا سال ۲۰۲۷ 
با تیم آلمانی بایرلورکوزن قرارداد دارد، ممکن است به صورت 
قرضی راهی گالاتاسرای شود. در صورت تایید اوکان بوروک، 
مدیریت باشگاه دکمه انتقال آزمون را فشار می دهد. روزنامه 
صباح ترکیه نیز به این اخبار دامن زده و نوشته است که 
گالاتاسرای قصد دارد مهاجم ایرانی را از لورکوزن به خدمت 

بگیرد. 
  نظر آزمون 

مهاجم ایرانی بایر لورکوزن شایعات جدایی از این تیم 
را رد کرد و عنوان کرد دوست دارد در تیم آلمانی بماند 
و به بازیکن مفیدی تبدیل شود. به گزارش ایسنا سردار 
ازمون یکشنبه در دیدار برابر بایرلورکوزن از دقیقه ۸۰ برای 
تیمش به میدان رفت و نتوانست مانع شکست تیمش شود. 
سردار آزمون در مورد انتقالش به ترکیه صحبت کرد و گفت: 
نمی دانم این اخبار از کجا می آید، من با بایرلورکوزن قرارداد 
دارم و می خواهم بازیکن موفق و مفیدی در این تیم باشم.  در 
خبری در مطبوعات آلمان آمده بود که حتی سردار آزمون با 
وجود این اظهارات ممکن است از این تیم جدا شود. مهاجم 
ایرانی در این فصل در ۱۲ بازی برای بایر لورکوزن بازی کرده 
و ۲ پاس گل نیز به ثبت رساند. قرارداد این بازیکن ۲۸ ساله 
با تیم آلمانی در سال ۲۰۲۷ به پایان می رسد. ارزش فعلی 
سردار آزمون در بازار ۱۲ میلیون یورو است. این مهاجم ۲۸ 
ساله که فوتبال خود را از ایران آغاز کرد به ترتیب پیراهن 
تیم های اتکای گرگان، سپاهان، روبین کازان، روستوف و 
زنیت را بر تن کرده است. بایرلورکوزن در فصل ۲۲- ۲۰۲۱ 
مبلغ ۲ میلیون و ۵۰۰ هزار یورو برای سردار آزمون پرداخت 
کرد. مهاجم ایرانی در ۶۸ مسابقه در تیم ملی ایران ۴۱ گل 

به ثمر رسانده است. 

   کلین شیت 
علیرضا حقیقی این فصل 5 کلین شیت برای 
نساجی ثبت کرده و در مجموع عملکرد خوبی در 
درون دروازه نساجی داشته است. او این هفته 
به مصاف ملوان خواهد رفت تا از دروازه ببرهای 

مازندران محافظت کند. 

      جشن
 رئال مادرید یکشنبه شب گذشته در برنابئو 
برابر سوسیداد با تساوی بدون گل متوقف شد تا 
بیش از همه بارسلونا را خوشحال کند. روزنامه های 
چاپ بارسلونا مطابق انتظار این تساوی را جشن 

 . فتند گر

           مربی
مهدی پاشازاده که در برخی برهه ها حتی به 
نیمکت استقلال هم نزدیک شده، این روزها از 
رویاهای مربیگری ای که در سر داشت بسیار فاصله 
گرفته ولی همچنان امیدوار است تا به یکی از مربیان 

شاخص فوتبال ایران بدل شود. 

ت
شــ

سنو
عک

کوتاه
فارس: مدیرعامل باشگاه تراکتور به خبر پیشنهاد 
فدراسیون فوتبال به سرمربی اسپانیایی این تیم واکنش 
نشان داد. هوشنگ نصیرزاده درمورد خبر رسانه AS اسپانیا 
مبنی بر اینکه پاکو خمز جزء گزینه های سرمربیگری تیم ملی 
ایران قرار دارد، اظهار داشت: پیش از این هم رسانه های 
اسپانیایی اخباری را درمورد خمز مطرح کرده بودند که 
مشخص شد کذب است و دیدید در نهایت او در تراکتور ماند.  
وی افزود: درمورد پیشنهاد سرمربیگری تیم ملی هم اطلاعی 
ندارم. از آنجایی که خمز با تراکتور قرارداد ۲ ساله دارد، باید 
ابتدا این موضوع با ما در میان گذاشته شود. خوشبختانه 
تراکتور در وضعیت خوبی قرار گرفته و شاید برخی بخواهند 
با مطرح کردن چنین اخباری، تمرکز سرمربی و تیم را به هم 
بزنند. کادرفنی و خمز تمام تلاش خود را برای موفقیت در 
بازی های پیش رو گذاشته اند. مدیرعامل تراکتور درمورد 
اینکه در صورت دریافت پیشنهاد آیا با سرمربیگری خمز در 
تیم ملی موافقت خواهند کرد، گفت: تا وقتی پیشنهادی نشده 

درموردش صحبت نمی کنم. 

بیــنالمــلل
 ستاره برزیلی پاری سن ژرمن از اینکه تیمش پیروزی را در 
ثانیه های پایانی با تساوی عوض کرد ناراحت است. به گزارش 
لوپاریزین، پاری سن ژرمن در هفته بیستم رقابت های لیگ 
فرانسه یک تساوی ناامید کننده را به دست آورد. پاری سن ژرمن 
که در خانه از رمس پذیرایی کرد تا ثانیه های پایانی با گلی که 
نیمار به ثمر رسانده بود از حریف خود پیش بود اما در نهایت گل 
تساوی را دریافت کرد تا دو امتیاز ارزشمند خانگی را از دست 
دهد. نیمار که زننده تک گل تیمش در این بازی بود از تساوی 
ناراحت است. او بعد از بازی گفت: ما سخت ترین دقایق بازی 
را پشت سر گذاشته بودیم، اما متأسفانه گل تساوی را دریافت 
کردیم. گل خوردن به این سبک و سیاق قابل قبول نیست. به 
نظرم در بعضی از دقایق بازی خوب بودیم و در کل بازی بدی را 
به نمایش نگذاشتیم. به نظرم نیاز به پیشرفت و بهتر شدن داریم. 
نیمار درباره آسیب دیدگی خود گفت: خوشبختانه وضعیتم 
خوب است و مشکلی ندارم. پاری سن ژرمن درحالی که خود 

را آماده دیدار حساس برابر بایرن مونیخ در لیگ 
قهرمانان اروپا می کند، این روزها اصلا وضعیت 

خوبی ندارد. تیم پاریسی در سال میلادی 
جاری ۴ بار در لیگ فرانسه به میدان رفته است 
که دو شکست و یک تساوی را تجربه و تنها 

یک بار به پیروزی دست پیدا کرده است و 
این نشان می دهد که تیم گالتیه وضعیت 
خوبی ندارد. البته این تیم همچنان در 

لیگ فرانسه صدرنشین است.

دیدگـــــاه
لزوم رفع ایرادات استقلال 

منصوررشیدی
 کارشناس فوتبال  

 استقلال در آخرین بازی خود برابر ملوان برتری ۴ بر 
صفر را به دست آورد که نتیجه خوبی است اما این تیم 
بعد از جام جهانی دچار افت شد و هنوز با تیمی که پیش از 
جام جهانی بازی می کرد فاصله دارد. استقلال مقابل تراکتور 
و سپاهان شکست خورد و اگر در این بازی ها به تساوی هم 
رسیده بود الان تیم دوم جدول بود. نمی توان گفت با پیروزی 
خوب مقابل ملوان انتظار داشت مشکلات حل شده و تیم 
روند خوبی گرفته است. باید منتظر ماند تا در بازی های بعدی 
عملکرد تیم را دید. برتری برابر ملوان هواداران را امیدوار کرد 
و باید دید در ادامه فصل تیم چه نتایجی می گیرد. حضور 
مس کرمان در رده چهاردهم کار را برای استقلال سخت تر 
می کند. تیم هایی که خطر سقوط را احساس می کنند چیزی 
برای از دست دادن ندارند و با انگیزه بیشتری بازی می کنند. 
به خصوص مقابل استقلال و پرسپولیس انگیزه تیم ها بیشتر 
است. مس کرمان بهترین بازی خود را انجام خواهد داد تا در 
خانه بازنده نشود و مطمئن هستم این تیم اگر دست کم گرفته 
شود کار را برای بازیکنان استقلال سخت می کند. مسابقه 
آسانی وجود ندارد و اتفاقا مس کرمان در خانه به دنبال 
پیروزی خواهد بود. باید برای کسب ۳ امتیاز این بازی نسبت 
به بازی با ملوان بهتر عمل کرد. در بازی قبلی هر چند پیروزی 
پر گلی به دست آمد اما ایرادهایی در خط دفاعی و میانی وجود 
داشت که اگر رفع نشود کار سخت می شود.  باید ضعف های 
تیم کمتر شود تا بتوان هر هفته به ۳ امتیاز رسید. اگر تیم هفته 
به هفته بهتر شود و به پیروزی برسد امکان رسیدن به صدر 
وجود دارد چون دیدیم که پرسپولیس هم باخت و امتیاز از 
دست داد. تنها راه استقلال برای رسیدن به رقیب سنتی امتیاز 
از دست ندادن است. ضمن اینکه سپاهان هم تیم خوبی است 
و می تواند کار را برای استقلال سخت تر کند. از دست دادن 
امتیاز در بازی با دیگر مدعیان بیشتر به تیم لطمه می زند و 
استقلال دیگر نباید برابر چنین حریفانی به تساوی هم رضایت 
دهد چون با شکست آنها امکان کسب قهرمانی بیشتر است. 
رقبای اصلی استقلال در فصل نقل و انتقالات بازیکنانی را 
جذب کردند که قطعا آن ها را قوی تر می کند ولی استقلال 
فعلا هیچ بازیکنی نگرفته و یک مدافع هم از دست داده است. 
در چنین شرایطی کار دشوارتر خواهد بود چون استقلال 
حداقل به هافبک خلاق نیاز داشت تا بتواند با بازیگردانی او 
حملات بیشتری روی دروازه رقبا به دست آورد.  به رفتارهایی 
که ساپینتو در نیم فصل اول انجام داد انتقادات زیادی وارد بود 
و او چند بازی را به دلیل محرومیت از دست داد. در هفته های 
اخیر او شرایط را درک کرده و بهتر رفتار می کند. ساپینتو 
می تواند در کنار زمین بازیکنانش را تهییج کند و بر سر آنها 
داد و فریاد کند تا خواسته های فنی او را در زمین انجام دهند 
ولی دلیل ندارد به قضاوت داوران اعتراض کند یا با نیمکت 

تیم مقابل درگیری لفظی پیدا کند.  

 مربی ایرانی در حد تیم ملی نداریم!

چراغپور: کی روش و برانکو درد ما را دوا نمی کنند
جلال چراغپور با رد انتخاب مربی ایرانی یا کی روش و برانکو 
برای هدایت تیم ملی فوتبال ایران گفت: کسی را می خواهیم 
که به ما درس بدهد؛ نه اینکه نگذارد کسی تمرین را ببیند و 
خبرنگاران اجازه حضور در تمرین را نداشته باشند. تیم ملی 

ایران نیاز به یک »تیچر کوچ« دارد. 
  انتخاب مربی 

جلال چراغپور در گفت وگو با ایسنا، درباره تصمیم  
فدراسیون فوتبال برای انتخاب یک مربی از بین چهره های 
شناخته شده داخلی و مربیان خارجی گفت: درباره مربی 
ایرانی باید چند نکته را بگویم. اگر مربی ایرانی داشتیم که 
مدارج مربیگری را از خارج ایران گرفته بود، می توانستیم روی 
او حساب کنیم. در این صورت می گفتیم این مربی ایرانی 

سوادش ورای کمیته آموزش ماست. 
  کمیته آموزش 

سرمربی سابق تیم ملی فوتبال ایران با اشاره به وضعیت 
کمیته آموزش فدراسیون فوتبال اظهار کرد: کمیته آموزش 
ایران از علم نوین دنیا ۳۰ سال عقب است. منابع ما ۳۰ سال 
از دنیا عقب هستند. ما هنوز جزوه های ۱۹۷۴ به قبل را 
تدریس می کنیم. به همین دلیل می گویم که هیچ مربی ایرانی 
نمی تواند سرمربی تیم ملی شود چون همه آنها کارت مربیگری 
خود را از کمیته آموزش گرفته اند. اگر فدراسیون فوتبال از ۵ 
یا ۱۰ سال قبل تعدادی از مربیان را به پنج، شش کشور مثل 
آلمان، پرتغال، برزیل، انگلیس، اسپانیا یا فرانسه می فرستاد و 
هزینه می کرد، فوتبال ما متحول می شد، اما به دلیل اینکه هیچ 
کاری برای آموزش مربیان نکرده اند و اصلا فدراسیون فوتبال 
توجهی به آموزش ندارد، فوتبال مان هم متحول نشده است. 
رئیس سابق کمیته آموزش که سال گذشته بعد از بازدید 
میدانی وضعیت ساختمان این کمیته از سمتش استعفا کرد، با 
بیان اینکه کمیته آموزش تبدیل به غرفه شده است، اظهار کرد: 

کمیته آموزش یک اتاق هم نیست. الان یک سماور یک گوشه 
گذاشته اند و در کنار آن یک اتاق وجود دارد و بعد یک فاصله 
وجود دارد و دوباره یک اتاق دیگر است. وقتی کمیته آموزش 
فدراسیون فوتبال در کشوری ۹۰ میلیون نفری اینطوری است، 
معلوم است که هیچ اتفاقی رخ نمی دهد. کمیته آموزش مثل 
مقری است که در شرایط جنگی به سر می برد و در یک بیشه 
دور افتاده چادر زده است! من یک بار از این کمیته بازدید کردم 

و شرایط را دیدم و گفتم خوش بگذرد، خداحافظ!
  گزینه های ایرانی؟

او در نهایت با رد گزینه های ایرانی گفت: تیم ملی ما می خواهد 
در بازی های بین المللی به میدان برود و با تیم هایی مانند 
عربستان، ژاپن و استرالیا بازی کند. آیا با دانش داخلی می توانیم 
به بازی های بین المللی برویم؟ اگر فکر می کنید مربی داخلی 

خوب است، صبر کنید فولاد به آسیا برود و ببینید چه می کند!
  تیچر »کوچ« یا »منیجر کوچ« خارجی؟

چراغپور درباره انتخاب سرمربی تیم ملی از میان مربیان 
خارجی گفت: »تیچر کوچ« همان مربیانی هستند که مثل 
معلم کار می کنند. »منیجر کوچ« همان مدیر -  مربیان هستند 
که استعدادها را کشف می کنند و می خرند و به تیم خود 
می آورند. این کارشناس فوتبال ایران افزود: کی روش مدیر بود 
و می گفت فلان بازیکن دو رگه را به ایران بیاورید. یا در منچستر 
استعدادها را پیدا می کرد. هیچ کس هم نمی دانست چرا اما او 
انتخاب های خوبی درباره استعدادها داشت. کمیته فنی یا 
هیات رئیسه فدراسیون فوتبال باید مشخص کنند که »تیچر 

کوچ« می خواهند یا »منیجر کوچ«؟
  شرایط سنی 

وی با بیان اینکه مربی خارجی تیم ملی باید به فوتبال ایران 
درس بدهد گفت: کسی را می خواهیم که به ما درس بدهد؛ نه 
اینکه نگذارد کسی تمرین را ببیند و خبرنگاران اجازه حضور در 

تمرین را نداشته باشند. تیم ملی ایران نیاز به یک »تیچر کوچ« 
دارد. این مربی باید فوتبال نوین را به ما درس دهد. او ادامه داد: 
سرمربی خارجی نباید بیش از ۴۲ سال داشته باشد. باید نهایتا 
پنج سال از فوتبالش گذشته باشد و از فوتبال مدرن فاصله 
نگرفته باشد. نهایتا در ۱۰ سال اخیر فوتبال بازی کرده باشد. 
اگر مربی آینده ما بیش از یک دهه قبل بازی کرده باشد، دانش 
او از مد می افتد. اکثر مربیانی که در جام جهانی حضور داشتند، 

جوان و مربوط به یک دهه اخیر بودند. 
  مربیان کدام بلوک؟

 چراغپور، مربیان بلوک شرق اروپا را به فرهنگ فوتبال 
ایران نزدیک تر دانست و گفت: مربیان بلوک شرق سال های 
سال در لیگ ایران خوب کار کرده اند و آخرین کسی که ما 
را از باتلاق درآورد، شرقی بود. )اشاره به دراگان اسکوچیچ(. 
نمی گویم اسکوچیچ را انتخاب کنیم. می توانیم مربی مدرن تر 
و جوان تر انتخاب کنیم. مربیان کروات بسیار سر به زیر 
هستند. مثلا برانکو آداب اجتماعی ما را رعایت می کرد. این 
کارشناس فوتبال به انتخاب یک سرمربی روس اشاره کرد و 
گفت: فوتبال ما به روسیه نزدیک است. بازیکنان ما چندین 
سال در این کشور بازی و نیازهای لیگ روسیه را برآورده 
کردند. اگر یک مربی مدرن از روسیه بیاوریم ما را به مرزهای 
مدرنیته می رساند. فوتبال روسیه از سایر کشورهای بلوک 
شرق اروپایی تر و مدرن تر است. می توانیم از رابطه خوب دو 
کشور هم استفاده کنیم و درخواست یک مربی خوب و مدرن 
را بدهیم. اتفاقا روس ها خوشحال هم می شوند. بگوییم ما یک 
مربی آکادمیک می خواهیم که ۶۰ درصد قابلیت تیچر کوچ 
و ۴۰ درصد هم قابلیت منیجر کوچ داسته باشد. او در نهایت 
گفت: برانکو در همه سال های مربیگری در ایران از مربیان 
داخلی جلوتر بود. وقتی ۱۲ امتیاز از سایر تیم ها جلوتر هستی، 
یعنی بر لیگ چیرگی داری. از طرفی بسیار منضبط بود و هر 
کسی که پررو می شد، کنار می گذاشت. چراغپور با بیان اینکه 
کی روش و برانکو دوای درد ایران نیستند، گفت: هر دو مربی پا 
به سن گذاشته اند و نیازهای ما را جوابگو نیستند. کی روش در 
همین جام جهانی اخیر هم نشان داد که سبک و سیاق او دیگر 

به درد ما نمی خورد. 

محمد نوری بازیکن سابق پرسپولیس و مربی 
فعلی تیم ذوب آهن در خصوص شرایط این تیم 

صحبت کرد. 
  در مورد دیدار پیش روی ذوب آهن در 

خانه مس رفسنجان چه نظری دارید؟
 بازی خیلی سنگینی خواهیم داشت. حریفی 
که رشد خوبی کرده و یکی از بهترین خطوط 
دفاعی لیگ را در اختیار دارد. تیمی که از 
خوب های این فصل بوده و بازی کردن در خانه 
این تیم خیلی سخت خواهد بود. دو سه هفته 
است خوب نتیجه نگرفتیم و می رویم که دست پر 
از زمین خارج شویم. ان شاءا... با یک بازی خوب 
می رویم که آماده شویم برای کسب حداکثر امتیاز 
مسابقه و اینکه در ادامه فصل با شرایط بهتری 
بازی کنیم. در طول هفته روی نقاط ضعف و قوت 
حریف کار کرده ایم و برنامه های متنوعی برای 
طراحی حملات روی دروازه این حریف داریم. 
بچه ها هفته به هفته بهتر می شوند و امیدواریم 
دستورات تاکتیکی که به آنها می دهیم را بتوانند 
در طول بازی پیاده کنند. امیدواریم امتیازات 
کامل بازی را بگیریم تا برای دو سه بازی بعدی 
که در خانه داریم با آمادگی بیشتری به مصاف 

حریفان برویم. 
  پس از شکست هفته گذشته مقابل 
تراکتور از سوی تماشاگران شعارهایی علیه 
سرمربی و کادرفنی تیم ذوب آهن داده شد!

 یکسری تماشاگرنما همه جا هستند که 
می خواهند جو و روحیه تیم را خراب کنند. 
این همیشه است و در تمام تیم های دنیا این 
بحث وجود دارد. مهم این است که ما با تمام 
قدرت کارمان را انجام می دهیم و بچه ها با تمام 
تمرکز تمرین می کنند. ان شاءا... با نتایج خوب 
کاری خواهیم کرد که تماشاگرنماها هم نتوانند 
صحبتی کنند. تماشاگران اصیل ذوب آهن 
همیشه نسبت به تیم  شان ارادت دارند و در 
سخت ترین شرایط کنار تیم خود بودند و از 
بازیکنان و مربیان حمایت کردند. پیدا می شوند 
عده ای فرصت طلب که به دنبال منافع شخصی 
خود هستند و می خواهند از آب گل آلود ماهی 
بگیرند. شرایطی که در بازی قبلی دیدیم را به 
وجود آوردند، اما رابطه خوبی بین بازیکنان، 
کادر فنی و باشگاه ذوب آهن با هواداران اصیل 
ذوب آهن بر قرار است. همه طرفداران متعلق 
به خانواده ذوب آهن هستند و با حمایت آنها 
به جایگاهی که لیاقت ذوب آهن است خواهیم 

رسید. 
  مقابل تراکتور هم تن به شکست دادید!

 در ابتدای مسابقه تراکتور بازی را بهتر شروع 
کرد و گل زد. توانستیم مساوی کنیم و خیلی 
شرایط بهتری نسبت به حریف داشتیم. در زمانی 
که بازی یک بر یک بود امکان رسیدن به گل دوم 
را از دست دادیم و متأسفانه تراکتور بود که به گل 
دوم رسید و بعد از آن ۱۰ نفره شدیم. تراکتور 
اینقدر بازیکن خوب دارد که ۱۱ نفره بازی 
کردن با این تیم سخت است چه برسد به اینکه 
ما ۱۰ نفره شده بودیم. حتی با وجود یک بازیکن 
کمتر هم موقعیت بسیار خوب گلزنی داشتیم که 

متأسفانه گل نشد.  

سه شنبه 
1401 .11 .11
09رجب  31/1444   ژانویه       2023


